
 
INNEBANDY  

Sektionsmöte 
Mötesanteckningar 

 
2018-09-16 
19.00-21.30 
Hammarhallen 

 
Närvarande: Stina Thysell Persson, Katarina Hampusson, Jesper Sydlén, Katarina Eriksson 
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående protokoll  
och ledarträffen 

Vi gick igenom föregående protokoll och godkände 
det. 

 
 
 

Lagen P08/09 har hamnat i sammandragsserie, trots att vi 
anmälde dem till vanligt seriespel. Vad gör vi? 
Vi kollar med förbundet om det är möjligt att byta, 
och sedan kollar vi om P08/09 vill byta, om det går 
 
 
 

 
 
 

Uppstart 11:or Vilket lag jobbar när? 
30/9; Herrarna 
7/10; Herr utv 
14/10 mixcup; Dam 
Vilka av oss i sektionen jobbar när? 
30/9; Katarina E , Christer, Katarina H, ev Stina 
7/10; Katarina E, Christer, och ev några till 
14/10; Alla  
 
Vi delar ut stora dokumentet till de nya lagen. 
 

Katarina E 
meddelar 
lagen 

Mixcup Hur fördelar vi åldrarna? 
På fm bjuder vi in 08-11; F07/08, P08/09, P10, 
F09/10, F11 och P11  
På em bjuder vi in 07 och äldre; P07, P05/06, F05/06, 
de yngsta i damlaget och de yngsta i herr utv. Äldst 
födda -02 
Vilket lag jobbar? Damerna 

 

Happening på damernas 
och herrarnas  
matcher - 7/10 

Damerna spelar kl. 12.30 
Herrarna spelar kl. 15.00 
 
Vi börjar jobba kl. 11.30 
Bjuda in sponsorerna 
Annonsera på Konsum och Ica, och på fb 
Pressrealese 

 



 
Ansiktsmålning 
Unihoc - försäljning av lite saker 
Speedshoting 
Burlins motor - visa upp bilar? 
Sälja hamburgare (kan vi hitta någon som kan hjälpa 
oss med det?) 
Ballonger till alla barn 
Bondens marknad? 
Fikaförsäljning - el vill damerna och herrarna sälja 
själva. 
Vi har ett nytt möte 25/9 och kollar hur långt vi har 
hunnit med detta. 

Budget Vi tittar på resultatrapporten 
 

 
 

Domare i föreningen Just nu på domarlistan har vi bara Alvina Mukkala 
kvar.  
Det är snart domarutbildning, hur får vi några att gå 
den?  

 

Östen Berglunds 
minnesfond 
 
 

11/9 - 31/10 kan man ansöka om pengar 
Kan vi ansöka pengar till målvaktsträningar? 
Integrering? 

 

Sponsorer 
 

Jesper ska kolla upp det. 
Linda har koll på vilka hon har debiterat. 
Vart har de gamla avtalen tagit vägen? 
 
 

 

Serieinformation Vi har dragit oss ur dam utv serien, då vi har alldeles 
för få spelare kvar. 
Information från innebandyförbundet; 
se till att uppgifter i Ibis stämmer 
man ska kalla domare och motståndare till varje 
match 
matchändring- gratis fram till 1/10 
en del nya regler - vi lägger ut de nya reglerna på 
hemsidan 
etc 

 

Medlems/träningsavgift Flera spelare har ännu inte betalat, vilket kommer att 
göra att de inte licenseras.  
Man betalar per kalenderår. Så om man inte betalade 
under våren, så får de betala nu, och i januari. De har 
ju ändå spelat gratis sedan i januari. Problemet är om 
man börjar som ny nu i sep då måste man betala både 
nu och i jan. 

 



Många ringer till Carina på kansliet och beklagar sig. 
Det är inte hennes beslut och inget hon kan göra 
något åt. 

Huvudstyrelsemöte Svif fyller 10 år nästa år. 
laget.se behöver ses över och uppdateras 
Visioner behöver lyftas 
Protokollen kommer ut alldeles för sent 

 

Målvaktsträning Vi har ännu inte fått något svar av Anders  
Innebandyglasögon Alla innebandyspelare ska ha innebandyglasögon om 

de är födda 03 och yngre. Snälla låt oss slippa tjata 
om det och se till att följa det! 

 

   
   
   
   
Noterats av: Katarina Eriksson 


